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Se, der er lys siger Alberthe stolt. Og det er helt rigtigt. Der er et lille lys i mørket. 

Fra på mandag må vi igen rykke ind i de normale klasseværelser, mødes til 

morgensamling, og få fortælling eller andre oplevelser i Fællesrummet. Vi må dog 

vente med sangen, der skal være to meter imellem os, og så giver det ikke mening. 

Nu venter vi på vaccinen; måske den ligger som en kapsel under juletræet i år. Sikke 

en fest. Vi har 

spurgt Hjerl 

Hede om vi i 

år må komme 

på jule 

udflugtstur 

derned med 

alle mand og 

kvinder, piger 

og drenge, 

men de er 

helt rundt på gulvet, og ved ikke hvilke retningslinjer, de skal efterfølge.  



I går, d.19. november, var dagen, hvor skolen kunne tilmelde 9. klasse til 

Folkeskolens prøve for 9.klasse. 

Det er lidt underligt, fordi da vi startede i 2016 tænkte jeg, at det lå mange år ude i 

fremtiden. Nu er fremtiden her, trods Corona og andre genvordigheder, så kører 

toget, og nu er vi officielt steget på. Vi har købt billet, pladserne er fundet, men vi er 

lidt spændte på turen til endestation. Hvilke bump og skæve skinner ligger der 

forude. Sådan skal det være; der må godt være lidt spænding i tilværelsen. 

Men thumbs up for jer I niende klasse. Vi skal nok være der til at få det til at 

lykkedes. Der er et lille lys i mørket. 

God weekend fra Troels 

 

 


